
PROTOKOLL nr 16

vid sammanträde den 26/8 1981
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse
på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordf., 
Åke Sand, 
Reine Gustafsson, 
Rolf Theblin,
Suzanne Dettner-Mathiasson, 
Sture Danielsson,

 Hans Hellquist,
Bengt Broberg, 
Einar Wikberg , 
Karl Liliequist, sekr.

från kansliet Ove Lindberg
Förhindrade: Harry Holmberg, 

Gustaf Douglas, 
Lennart Öberg

§ 171: Godkänd dagordning:

Av sekreteraren uppgjord dagordning godkändes med vissa 
kompletteringar.

§ 172: Fotbollsaktualiteter:
Redogjorde Åke Sand för ärenden, vilka behandlats vid 

styrelsesammandräde dagen innan i fotbollssektionen : årsmöte är 
planerat till den 15/10 på Stadion, bokslut pr den 30/6/81 är 
under utarbetande, ingen rapport från valberedningen. På den 
senare punkten kunde Rudolf Walldén rapportera efter kontakt med 
Sigge Bergh att ett antal kandidater är kontaktade för sektionens 
ordförandepost för den händelse Gustaf Douglas ej avser att kandi
dera. Föreslog Reine Gustafsson att årsmötet förlägges till 
lokalerna på Hjorthagen med dess större utrymme.

§ 173: Ishockey:

Med bakgrund av diverse uppgifter i mass-media om is
hockeytränaren Leif Boorks nominering av A-lagstruppen framhöll 
Bengt Broberg att tränaren har stöd av sektionsstyrelsen i sina åt
gärder. Nu "överflödiga" spelare är aktuella för försäljning till 
hugade klubbar i div. I-ishockeyn. Preliminärt bokslut under ut
arbetande men fördröjt genom kommunala förvaltningens redovisnings
rutiner.

§ 174: Godkända protokoll:

Föredrogs ÖS-protokoll nrs 14 och 15, vilka godkändes och 
justerades av ordföranden.
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§ 175: Förtroendrådsmöte den 20/10:

Fastställdes mötet i Förtroenderådet till 20/10 kl. 19.00 
på Stadion med ÖS-sammanträde samma dag kl. 17.30.

§ 176: Jubileumstidskriften:

Orienterade Karl Liliequist om jubileumstidskriftens 
kostnadssidor. Trots att den medverkande annonsupptagningsfirmans 
optimism slagit slint med följd att dess medverkan måst reduceras 
till c:a 60 procent och dessutom "gått på" några av tidskriftens 
tidigare annonsörer syntes det totala annonsresultatet bli c:a 
90.000:- Med någon nedskärning av antalet sidor beräknades därför 
produktionen gå ihop. Hans Hellquist vidhöll att ett försök borde 
göras genom en försäljning av en något höjd upplaga genom i första 
hand Supporterklubbens försorg. Beslöts efterhöra med tryckeriet 
vad en sådan tilltryckning skulle kosta. Beräknades att ett extra
pris av 3-4 kr. pr tilltryckt ex. kunde kunde ge, ett nettotillskott 
med ett försäljningspris av 10 -15 kr. Meddelade redaktören att 
materialet nu äntligen börjar bli så komplett kring föreningens 
90 år, att tidskriften bör kunna utkomma i oktober och beklagade 
samtidigt att dåligt intresse hos tilltänkta medarbetare inom 
föreningskretsen gjort arbetet synnerligen tungt.

§ 177:__DIF:s omorganisation:

Rudolf Walldén inledde en diskussion om den sedan länge 
ifrågasatte omorganisationen av DIF som blivit aktuellare i takt 
med föreningens ökande kostnader inte minst på kanslinivåsidan. 
Att halla två egna kanslier för fotboll och ishockey och därtill 
huvudkansli samtliga bemannade med anställd personal är inte längre 
försvarbart. En sammanslagning i någon form med koncentration till 
Stadionlokalerna bör medföra väsentliga fördelar, menade ordföranden. 
Bengt Broberg talade för sin sektions behov av de nuvarande lokaler
na i Johanneshov inte minst för utbildningsändamål.

Ett förslag till omorganisationen beräknas föreligga klart 
för diskussion bl.a. på Förtroenderådsmötet och för förhoppnings
fullt ett beslut på årsmötet. Tas upp på ÖS-sammanträde den 8/9 
med fotbolls- och ishockeystyrelserna närvarande,.

178: Bingo:

Då föreningens bingotillstånd inte kunnat utnyttjas till 
fullo uppdrogs åt Hans Hellquist sondera möjligheterna till nya 
spel. I samband härmed överlämnade Rolf Theblin protokollsutdrag 
från Joker visande att möjligheterna för DIF där kunnat utnyttjas 
på ett tillfredsställande sätt med Kaj Alm som bevakare av Djur
gårdens intressen.

179: Tack från AIK:

Föredrogs skrivelse från AIK:s ordf. Calle Hedlund med ett 
"tack för en mycket trevlig och gemytlig kväll. Visst har 

vi problem i både AIK och DIF, men vi kommer alltid igen", skrev 
AIK:s ledare.

§ 180: Kring ett pris i bob-sleigh:

Det pris i bobsleigh, som från förbundet överlämnats till 
DIF för att förgylla 90-åisfirande t den 12/3 på Stadion, hade 
sedermera återkrävts trots att priset skulle kompensera det av förb. 
bortslarvade ordinarie vandringspriset. Beslöts efterkomma för
bundets önskemål och att samtidigt med stöd av till förbundet 
översända uppgifter av förre förbundsordf. Carl Albert Ledin 
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som vitsordade att priset skulle ersätta det förkomna vandrings
pris, som erövrats av Carl-Erik Eriksson och Erik Wennerberg 
sista gången SM anordnades i bob, uttrycka ett bestämt önskemål 
att förbundet infriade sina tidigare utfästelser till DIF.

§ 181: Uppvaktningar:

Att uppvakta Sven Tumba på högst densammes 50-årsdag den 
27/8 1981 på Ullnas golfbana i Roslagen utsågs för ÖS Karl Lilie
guist och Hans Hellquist med förhoppningsvis även Harry Holmberg 
(nu sjukskriven) med i delegationen. Samtidigt medverkar fotbolls- 
och ishockeystyrelserna, tillsammans med vilka ÖS ställt ett inte 
oväsentligt belopp att ingå i en Tumba-fond till förmån för handi
capidrotten. Gåvor i övrigt silverhästsko nr 107, blomster, snidade 
träfigurer i DIF:s ishockey- och fotbollsdresser m.m.

Samma presenter beslöts för Rolle Stoltz och dennes redan 
timade 50-årsdag, för Oscar Bernadotte på dennes 60-årsdag den 29/8 
att firas på Frötunas gård Rasbo utanför Uppsala och för Olle 
Pettersson på 50-årsdag den 8/9. Uppvaktare för fäktordf. Bernadotte 
blir Rolf Theblin och Karl Liliequist och den senare tillsammans med 
Sture Danielsson och Suzanne Dettner vid uppvaktningen för Stoltz 
att ske vid något matcharrangemang på Johanneshov.

§ 102: Att välja mellan tre alternativ:

Avslutades dagens sammanträde med att ordföranden föreslog en 
diskussion kring projektet att ge föreningen en ny organisation för 
att mera motsvara dagens krav. Man kunde välja på tre alternativ, 
menade han enligt följande:

1. Status quo, dvs. kvarblivande i dagens former

2. ÖS sammanslas med fotboll och ishockey, vilka som relativt 
fristående dottersektioner får egen ansvarig ekonomisk styr
ning i den mån de inte blir helt fristående föreningar under 
namn av Djurgårdens fotbolls- resp. Djurgårdens ishockeyklubb.

3. En organisationsform liknande AlK:s med två ledamöter från 
dessa två sektioner och med styrelsen vald på föreningens års
möte. På detta framlägges både ÖS:s och de två sektionernas  
budget.

Under den följande diskussionen framkom ytterligare alterna
tiv. Någon möjlighet att ändra stadgarna därhän att resp. sektioner 
gjordes helt ansvariga för både ekonomiska och övriga verksamhet 
skulle inte förefinnas enligt besked till Rudolf Walldén från RF:s lag 
lagexpert

Det kunde konstateras att nå_gon deciderad uppfattning 
hur den bästa organisationsformen skulle vara ej kunde ges ordföran
den att föra vidare till det kommande mötet med övriga ledamöter 
i, den för ändamålet tillsatta kommittén. Allmänt var man dock överens 
om att dagens läge med en allt mer försämrad ekonomi och en sam
tidigt oroande lag idrottslig nivå måste på något sätt "moderniseras" 
för undvikande av riskablare situationer.

Härefter avslutades dagens sammanträde med erinrar om 
att nästa sammanträde äger rum tisdagen den 8/9 1981 kl. 17.30 på 
Stadion.

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén ) (Karl Liliequist)


